
Referat af bestyrelsesmøde den 3. november 2015  

 
Fremmødte: Abdullah Abdullatif, Abdullah Elbahi, René, Walid, Kaj, Benjamin og Anita. 

Afbud: Atef 

Ikke fremmødt: Ernst og Mohsen 

 

Ordstyrer: Abdullatif 

Referent: Walid og Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde: 
 

Vaskeri priser  tager vi op på bestyrelsesmøde til Januar 2016. 

 

Orientering fra formanden: 
 

Der er blevet bestilt simkort til alarm systemet i beboerhuset samt ejendomskontoret. 

Vi kontakter Liselotte (DAB) vedr. de tilrettede reglementer. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 
 

René sender ordensreglement og vedligeholdelsesreglement til Abdullah, så han kan lægge dem ind 

på hjemmesiden. 

Vi har modtaget brochure om solenergi, men vi venter med, at tage stilling til det, da vi først skal 

have helhedsplanen på plads. 

 

Beboerne få besked via sms om beboermødet. 

 

Dong har henvendt sig til vores inspektør (DAB) vedr. tilbudspris på gas, vi afviser tilbud. 

Vi har skrevet kontrakt med det nye vagtfirma. Det bliver meldt ud til beboerne sammen med den 

nye kalender for 2016. 

 

Der er blevet taget prøver i 4 lejligheder samt på lofterne i forbindelse med fase 2 af helhedsplanen, 

vi afventer rapport fra ingeniøren. 

 

Klubber og aktiviteter: 
 

Juletræsfest bliver den 12. dec. 2015 

 

Parkrådet: 
 

Der er usikkerhed, om vi stadig skal være med i samarbejdet med Parkrådet, det må vi tage op, på 

næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste bestyrelsesmøde er ikke fastsat endnu. 

 

   

  


